尼泊爾 印度 佛跡朝聖 14 天
佛陀以一大事因緣在印度 出生、證道、弘法、入涅槃!!

據經典記載，每位佛弟子一生當中如果能朝禮佛陀聖蹟，必定生生世

世將不墜惡趣!!且讓我們走一趟印度追隨佛陀的足跡，緬懷世尊慈悲渡眾的本懷，參加莊嚴殊勝的朝聖之旅!! 

**參觀  世界文化遺產………………………加德滿都大佛塔

**朝禮  佛陀出生聖地………………………倫毗尼園

**朝禮  佛陀涅槃聖地………………………拘施納羅

**朝禮  佛陀講授法華經聖地………………靈鷲山

**朝禮  佛陀成道聖地………………………菩提伽耶

**參訪  印度聖河……恆河、印度聖城……瓦拉納西

**朝禮  佛陀初轉法輪聖地…………………鹿野苑

**參觀  世界七大奇蹟之一…………………泰姬瑪哈陵

**參觀  世界文化遺產………………………加德滿都大佛塔
第1天 台北—香港--加德滿都(KATHMANDU)   CX405 1620/1810  KA196 1905/2220

今日搭乘豪華客機前往香港，轉機接往尼泊爾首都--加德滿都抵達後接往飯店休息。                                

                                               住宿：Yak& Yati Hotel 或同級 
第二天  加德滿都(KATHMANDU)—佛陀捨身餵虎地—巴丹古城
加德滿都，傳說這個城市原本是座湖泊，文殊菩薩雲遊至此以一把劍將環湖谷壁切開讓湖水流出形成今日的加德滿都盆地。上午前往佛陀捨身餵虎地參訪。午餐於納佳柯欣賞喜瑪拉雅山麓美景。下午巴丹古城參觀歷時千年之古廟--千佛寺、金佛寺及各式各樣印度教古寺廟建築。
                                               住宿：Yak& Yati Hotel 或同級 

第三天  加德滿都—大佛塔—索瓦羊埔—皇宮廣場
早餐後參訪大佛塔，佛塔塔的四週環列著一個個可以轉動的小圓筒，稱作祈禱輪，可依順時鐘方向轉祈禱輪並繞塔而行，以期來生輪迴轉運。隨後前往索瓦羊埔參拜自性寺(俗稱四眼天神廟)下午皇宮廣場參觀--活女神廟、舊皇宮建築等，並可自由購買古董及法器。晚上安排尼泊爾風味餐及坦米爾市集逛街。                         住宿：Yak& Yati Hotel 或同級 

第四天  加德滿都--藍毘尼(Lumbini)

上午搭乘國內班機前往白拉瓦，抵達後前往佛陀出生地…藍毘尼園。現在尼泊爾政府規劃闢建成為公園，抵達後參訪阿育王為紀念佛陀所建石柱、佛陀誕生地、摩耶夫人洗身池等。隨後前往佛陀的故鄉--加毘羅衛城參訪。倫毗尼園(Lumbini)是釋迦牟尼誕生地，淨飯王的妻子─摩耶夫人就是在這裡的菩提樹下，生下悉達多〈Siddhartha〉王子。據說王子誕生後，立刻一手指天一手指地說出：「天地之間，唯我獨尊」的話語。悉達多王子就是後來的釋迦牟尼佛陀。古代的倫毗尼地區，有1千多座佛寺，後來除了阿育王石柱和1棵菩提樹外，其餘都已經變成廢墟。 
倫毗尼園的菩提樹前有一方水池，被稱為「生命之泉」，聽說有佛緣的弟子來到此地，可以從池水看到自己前世的模樣。                       住宿：Nanc酒店或同級
第五天  藍毘尼--拘施那羅(Kushinagar)

拘尸納羅(Kushinagar)是佛陀最後圓寂之處，考古學家曾經在拘尸納羅發現一尊雕像，就是刻繪佛陀圓寂前的神態。佛陀圓寂前3天，側臥於兩棵菩提樹之間，告訴大弟子阿難陀，將祂所揭示的佛理記載成經典，流傳給佛門弟子。
拘尸納羅的佛教遺跡，主要是佛陀入滅所在地──涅槃寺（Nirvana Temple）寺內供奉的臥佛，就是佛陀圓寂前對弟子說法時右臥的姿態。距離佛陀圓寂之處大約1公里處，有一座佛陀火化塔，據說佛陀圓寂後，由弟子為祂的佛體塗抹精油，並且蓋上一層層絹布，送到這裡火葬。
                                               住宿：Nikko Lotus Hotel 或同級 

第六天  拘施那羅—愷舍利亞—那爛陀—王舍城(Rajgir)
清晨前往佛陀最初出家的落髮舍利塔 Keishirya Stupa參訪，午餐後前往那爛陀，此城名原意是『賜蓮之地』或『神知之地』， 佛陀曾在那爛陀一帶講經宏揚佛法，後來那爛陀更成為佛教學術思想的一大中心。                           住宿：Rajgir Residency Hotel

第七天  王舍城(Rajgir)--菩提伽耶(Bodhigaya)

早餐後專車前往靈鷲山參拜，當年佛陀講《法華經》的聖地，佛陀曾於此講經達5年之久。王舍城（拉加基爾Rajgir）是古代摩竭陀王國首都，城內的竹林精舍，是摩竭陀國王獻給佛陀的道場，據說佛陀曾在此講授《華嚴經》。王舍城最有名的是靈鷲山，位於山頂的有一洞窟，據說是 釋迦牟尼佛修持的地方，而唐朝高僧玄奘也在這裡閉關過1年。隨後前往菩提伽耶。

菩提伽耶是佛陀悟道之處，位於印度比哈爾省，距離加爾各答607公里，是佛教八大聖地之中最繁榮的小鎮。菩提伽耶主要遺跡包括有菩提樹、摩訶菩提佛寺（Mahabodhi Temple）、阿育王石欄、金剛座Vajrasana等，是1861英國考古學家亞歷山大康寧漢（Alexander Cunningham）挖掘出來，於1870年修復。菩提伽耶的菩提樹，是昔日佛陀靜坐7天7夜之後，終於參悟佛理的地方。由於佛陀時代的原始樹木已經枯萎，所以現在這棵菩提樹是1870年重建時、從斯里蘭卡移植而來的，如今菩提樹依舊根盤交錯、綠蔭密布。         

下午參訪大精舍，朝拜金剛寶坐、修法、靜坐感受佛陀當年證道開悟的過程。                    

                                               住宿：Nikko Lotus Hotel 或同級 

第八天  菩提伽耶
全日於菩提迦耶，參訪佛陀開悟成佛的地方…正覺大塔及其週遭七處佛陀成道前之停留點。同時我們也去參觀苦行林，佛陀在此苦行六年無結果，後來遇牧羊女供養羊奶後，前往菩提伽耶而開悟成佛。更可以前往前正覺山，參訪龍洞。     住宿：Nikko Lotus Hotel 或同級    

第九天  菩提伽耶
全日於菩提伽耶自由活動(大塔自行修法.靜坐.繞塔.或參訪各國各大寺廟)
                                               住宿：Nikko Lotus Hotel 或同級
第十天  菩提伽耶--瓦拉納西(Varanasi)

上午專車前往古城瓦拉納西於中午抵達，此地和古羅馬城同樣擁有『永恆之城』的美名。

下午前往鹿野苑途中於五比丘迎佛處巡禮，抵達鹿野苑參訪佛陀初次說法之平台、阿育王為紀念佛陀所建之紀念塔。
當年 釋迦牟尼佛就是在鹿野苑的竹林精舍初次對弟子說法。當時在佛陀旁邊聽法的5位比丘和尚，是世界上最早的佛教僧侶與僧團。佛陀入滅後大約兩百年，印度孔雀王朝的阿育王在此
建立佛塔和佛寺，並且豎立1根巨大的石柱，以紀念佛陀初轉法輪之地。阿育王石柱四面都刻飾有獅子雕像，目前印度紙鈔上就是以這個古印度徽章作為標誌。
                                               住宿：Radission Hotel 或同級 

第十一天  瓦拉納西—德里(Delhi)-- 亞格拉(AGRA)
清晨前往恆河，搭船參訪此一永恆之城並觀賞恆河日出。早餐後自由活動。下午搭機飛往印度首都…德里。抵達後專車前往蒙兀兒帝國首都…亞格拉。
                                              住宿：Jaipee Palace Hotel 或同級
第十二天  亞格拉(AGRA)—德里(Delhi) 

清晨起床後，參訪藝術與愛情的極至表現--世界七大奇景之一的泰姬瑪哈紀念堂，此紀念堂是蒙兀兒帝國沙伽罕王對其愛妃永久的一個紀念--白色的大理石建築敘述著世界上最偉大的愛情故事，直到永遠。隨後參觀蒙兀兒帝國權力中樞－亞格拉堡。午餐後前往印度首都…德里。                                

                                               住宿：Country inn Resort 或同級
第十三天  德里( Delhi)

早餐後德里市區觀光:印度國家博物館禮拜 佛陀舍利，古達明塔、錫克教廟、印度門、蓮花廟…晚餐後前往機場準備搭機返國。                   住宿：飛機上
第十四天 德里--香港--台北 CX694 0125/0855  CX450 1010/1140
清晨於德里搭機返回香港，清晨抵達香港國際機場隨即轉機豪華客機飛返台北，結束這一趟佛陀聖蹟朝拜之旅。

費用：1.不含國際線機票 (台北/香港/加德滿都. 德里/香港/台北) + 印度簽證
        每人美金1400元(含全程吃.住.門票.交通.保險.尼泊爾簽證.小費)
      2.台灣出發人員未滿10人.開個人票(港龍S艙+國泰L艙) + 印度簽證 共31,000元

        每人73000元(含全程吃.住.門票.交通.保險.尼泊爾簽證.小費)

      3.單人房 每房必須補420美金.

請準備證件：

一.無護照者或護照過期者                 二.有護照者

1. 身份證正本及舊護照.                   1.護照(效期應有八個月以上)護照上本人簽名

2. 退伍令正本(無免).                      2.身份證影本

3. 二吋相片(彩色.白底.大頭.新照)4 張       3.二吋相片(三個月內之彩色白底新照) 2 張
   5x5公分 彩色白底相片一張               5x5公分 彩色白底相片一張
4. 基本聯絡電話.有工作的人提供公司抬頭   4.訂金新台幣10,000 元

地址.電話.職稱                       5.基本聯絡電話.有工作的人提供公司抬頭.

5. 護照工本費2,000元                      地址.電話.職稱

6. 訂金新台幣10,000 元.           

順達國際旅行社有限公司 台北市長春路78號10樓之五 電話:02-2581-9945(代)
交觀甲字:0996號  旅行業品質保障協會:北0687號
網站: http://www.sunta.com.tw   e-mail: g25819945@gmail.com
Nepal, India 14days Buddha Pilgrimage
One big reason of Buddha being in India: 
Born, Attain Englightenment, Propagating Dhamma, Attain Nibbhana!!
According to the sutra, if a buddhist has the opportunity to visit Buddha’s pilgrimage, one will not be reborn in the lower realm, thereafter!!
Let us follow Buddha’s foot path in India, remembering Lord Buddha’s compassionate true heart, and join this auspicious pilgrimage trip!!
**visit 
World culture heritage…………………..…Kathmandu big pagoda
**pay respect  Buddha’s birth place………………………...…Lumbini Garden
**pay respect  Buddha Nibbhana place……………….………Khusinaga
**pay respect  Buddha preaching Lotus Sutra place………...Vulture’s Peak
**pay respect Buddha enlightenment place……………………Boddhigaya
**visit
India sacred river…Ganges River, India Scared City……Varanasi
**pay respect Buddha first sermon place……………………..Deer Park(Sarnath)
**visit  one of 7 wonder of the world……………………….…Taj Mahal
**visit  World culture heritage…………………..…Kathmandu big pagoda??!?
Day1

Today we take flight to Nepal capital city, Kathmandu. Upon arrival rest in Hotel.                                

                                          Accomodation : Yak& Yati Hotel or similar class

Day 2
Kathmandu – visit ancient Batam city, places where Buddha scarify his body to feed tiger
Kathmandu, once it was said that this city is originally a lake, when Manjushri visit this place, he used his sword to cut the lake and let the lake become the today’s Kathmandu site . 

Morning visit Buddha’s scarify to tiger’s place. Lunch at “NaKuiKa”enjoying the Himalaya mountain’s scenery. Afternoon, visit Batam city’s thousand year’s monastery—Thousand Buddha Temple, Golden Pagoda and India ancient temple and buiding.











Accomodation : Yak& Yati Hotel or similar class   
Day 3 
Kathmandu—Big Pagoda— Swayambhunath — Durbar Square
After breakfast, visit Big Pagoda, around the Pagoda is covered by the little roller for prayingprupose, one can roll the roller in close wise and pray along the pagoda, hoping to have a better next life. After that go forth to Swayambhunath and visit the four eye god temple. Afternoon, go to Durbar square visit – life goddess(Kumari Bahal), old palace and building, free time to buy antique and Buddhist ritual instreuments. At night, arrangement for Nepoli dinner and Tamil market walk.











Accomodation : Yak& Yati Hotel or similar class   
Day 4
Kathmandu- Lumbini
Morning take domestic flight to Bhariahawa, upon arrival, depart to Buddha’s birth place-Lumbini Garden. Nepal Government and planned to develop the place as a garden. Once arrive, we will visit Asoka pillar, built by King Asoka for remembrance of the Buddha, Buddha’s birth place, Queen Maya bath place. After that we will be visiting Kapilavastu City, which used to be Buddha’s home city. Lumbini Garden is Buddha’s birth place, King Suddhodana’s wife-Queen Maya give birth to Prince Siddhartha under the Bodhi tree in this place. There is saying that once the prince was born, he point one finger to the sky and the other finger to the earth and said in word: “ In between the sky and the earth, no one is noble but me”. Prince Siddhartha later become the Sakyamuni Buddha. In the ancient time, Lumbini had more than a thousand Buddhist temples, later, other than the Asoka pillar and the Bodhi tree, the rest had become ruin.

In the Lumbini Garden, in front of the Bodhi tree, there is a pond, named “the stream of life”, people believe, some of the people can see their previous life form from the reflection of the pond.











Accomodation : Nanc Hotel or similar class   
Day 5
Lumbini- Kushinagar
Khusinagar is the place that Buddha attainNibbhana. Archeologist used to discover Buddha statue, which is showing Buddha condition before his Nibbhana. 3 days before Buddha’s Nibbhana, Buddha was side laying between two bodhi tree, informing Ven Ananda to gather his teaching into the sutra, so that they can be passed down to his deciple later on. 
Kushinagar Buddha’s pilgrimage, mainly is Buddha’s parinibbhana’s place- Nibbhana Temple. Inside the temple, there is a sleeping Buddha statue, which is same posture, side sleeping on his right when Buddha preaching to his disciple before his Nibbhana. Around a kilometer away from here which the cremation stupa to cremate Buddha’s body. Buddha’s disciple wipe his body with fragrance oil, cover his body with layers of cloth before sending to this place for creamation.











Accomodation : Nikko Lotus Hotel or similar class   
Day 6
Kushinagar-Vesali-Nalanda-Sravasti(Rajgir) 

Morning proceed to visit Buddha first renounce place, Keishirya Stupa, after lunch heading to Nalanda meaning “lotus giving place” or “place known by God”, Buddha used to giving dhamma talk in Nalanda and later Nalanda become the center of Buddha literature studies and teachings











Accomodation : Rajgir Residency Hotel   
Day 7
Rajgri-Bodhigaya
After breakfast, car will be arranged to drive us to Vulture’s Peak, the site where Buddha preached the “Lotus Sutra”. Buddha used to give dhamma talk for 5 years in this place. Rajgri is the capital of the ancient Magadha kingdom.  The Bamboo Grove Monastery in Rajgri was given by the King of Magadha to the Buddha, this is also the place where the Buddha taught the “Avatamsaka Sutra”. The most famous place in Rajgri is the Vulture’s Peak, above the mountain, there is cave where Buddha do his cultivation and was also the place of seclusion of the Monk Xuanzang during the Tang Dynasty. After that we will travel to Bodhigaya. Bodhigaya, situated in Bihar province, about 607km away from Calcutta, is the place where Buddha gained his enlightenment. It is also one of the most developed town among the eight Buddhist pilgrimage site. The main historical site in Bodhigaya include the Bodhi tree, Mahabodhi Temple, King Asoka’s pillar and Bodhimanda Vajrasana. It was found by the British archeologist Alexander Cunningham in year 1861. All restore in 1870. Buddha used to sit under the Bodhi tree for 7 days and nights until he gained his enlightenment. The original bodhi tree was no longer exist, but was replanted  on year 1870 from Sri Lanka.  Today the bodhi tree is still well growth with thick leaves.

Afternoon, visit Mahabodhi Temple, pay respect to Bodhimanda Vajrasana, cultivate, meditation to experience the process how Buddha gain his full enlightenment. 

Accomodation : Nikko Lotus Hotel or same class

Day 8
Bodhigaya

Full day in Bodhigaya, visit Buddha engligtenment place…Mahabodhi Temple and seven place where Buddha used to stay before his englightenment. We will also be visiting ascetic forest, where Buddha used to practice his ascetic life for 6 years, later he gave up his ascestic practice and accept the milk dana from the shepherdess, later he proceeded to Bodhigaya and achieve his englightenmnet as the Buddha. After that we can proceed to Pragbodhi, and visit the dragon cave.  
Accomodation : Nikko Lotus Hotel or same class

Day 9
Bodhigaya

Full day in Bodhigaya, free activity (individual cultivation time at Mahabodhi Temple, meditation, circulating round the temple or visit temples from different country which reside in Bodhigaya) 

Accomodation : Nikko Lotus Hotel or same class

Day 10
Bodhigaya - Varanasi 

Morning coach service which will drive us to the ancient city of Varanasi, estimate to arrive in the afternoon, this city is also well known as “ The Forever City”as the ancient city of Rome.
Afternoon while proceed to the Deer Park, we will also be visiting the place where the 5 bikkhu first meet  the Buddha. Upon arrival at the Deer park, we will visit the platform where the Buddha gave his first sermon, the Asoka’s pillar built by King Asoka in rememberance of the Buddha.

In the ancient time this is the place where Lord Sakyamuni Buddha give his first sermon to his disciple in the Bamboo Grove Monastery in the Deer Park. The five bikkhu who listen to the Buddha by his side were the earliest establishment of the Buddhist monk and Sangha community. Two hundred years after the Buddha passed away, in order to remember the Buddha, the King of Maurya dynasty, King Asoka had built a stupa, Buddhist temple. A huge pillar was also built in rememberance of the site where Buddha gave his first sermon. Asoka pillar was built with four lions figure sitting at the top of the pillar facing the four direction, at the present this figure was also used as the symbol of the ancient India in their India’s currency.
Accomodation : Radission Hotel or same class

Day 11
Varanasi – New Delhi - Agra 

Morning proceed to the Ganges River, we will take the boat to visit the sun rise scenery at the Ganges River and also the view of this “ Forever City”. After the breakfast, free activity. In the afternoon, we will be flying to the capital of India, New Delhi. Upon arrival, coach will be driving us to Mughal Empire(AC1526-1858)’s capital -- Agra

  Accomodation : Jaipee Palace Hotel or same class

Day 12
Agra – New Delhi 

Morning after wake up, we will visit the expressive of art and love- one of the seven wonder of the world, Taj Mal memorail. This memorial was built by King Shah Jahan in rememberance of his beloved Queen- the white marble building is expressing the world most beautiful love story, which will be witness by all forever. Later we will be visiting center power of Mughal Empire- Agra castle. After lunch return to the capital of India – New Delhi    
Accomodation : Country inn Resort Hotel or same class

Day 13
New Delhi

After breakfast, visit New Delhi city: visit Buddha’s relics in The National Muzium of India, Qutb Minar and its monument, Sikh temple, The gate of India, the Lotus Temple.. after dinner proceed to the airport and prepare to return home country.

 




Accomodation : in the Flight

Soon Da International Tour Ltd, Tai Pei city, Chang Choon Road, No 78, 10 Floor/ 5 Phone: 02-25819945 (Agent)  Tour Number: 0996  Quality assurance Tour Association : North 0687
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